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az ELTE TTK HÖK Sportbiztosi tisztségére 

 

Székely Gellért Zsombor 

 

„A sport reményt adhat ott, ahol egykoron kétségbeesés 

uralkodott… A sport képes megváltoztatni a világot.” 

     (Nelson Mandela) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

Bemutatkozás 

Székely Gellért Zsombor vagyok, másodéves fizika szakos hallgató, elméleti fizika 

szakirányon. Az előző ciklusban tevékenykedtem, mint sportbiztos, valamint immáron 

másodszor vagyok az ELTE TTK HÖK Választási Bizottságának elnöke.  

 

Motiváció 

„A karon tanuló hallgatók számára – ha nem is elsődleges, de – fontos a sport. Ezért én is 

fontosnak tartom, hogy a sportolási lehetőségek és a sportesemények érdemben 

legyenek lekommunikálva feléjük.” – Írtam ezt előző pályázatomban és most is ezt 

szeretném szem előtt tartani. Annyival egészíteném ki azonban, hogy nem csak 

lekommunikálni kell, hanem elég jól megszervezni is, együttműködve a többi 

tisztségviselővel – reklámozási szempontból – valamint a rendezvényesekkel – minden 

egyéb szakmai szempont miatt.  

 

Fő feladatok 

 

Sportcsoport 

Sajnos, bár nagyon szerettem volna, nem annyira sikerült összerántanom a 

sportcsoportot, ámbár ez nem annyira csak az én hibám. Remélem – és szeretném– hogy 

idén tényleg azok jelentkezzenek, akiknek ötleteik és kedvük is van csinálni azt, amiről a 

következő bekezdésekben olvashatnak (népszerűsítés, 5vös5 szervezés, egyéb 

sportesemények). 

 

Népszerűsítés 

„Mint sportoló fontosnak tartom azt, hogy a mozgás szeretetét és fontosságát 

lekommunikáljuk azok számára is, akiknek még nem sikerült ilyen tapasztalatot 

szerezni.” Azt hiszem, hogy ezt az eddigi ciklus alatt is elég jól sikerült kiviteleznem, 

ámbár még mindig vannak hiányosságok – néha például elég lassan íródnak meg a 

cikkeim – s így ezen szeretnék változtatni. Ezen kívül szeretném ha sikerülne az ELTE 

HÖK-ös Sportbizottsággal együttműködve létrehozni valami nagyobb ELTE-s 

sportnépszerűsítő eseményt, valami hasonlót, mint az Éjszakai Sportnap.  

 

Együttműködés 

Az előző ciklusban kiépített kapcsolatokat használva szeretném megrendezni a 

következő ciklus két 5vös 5km futóversenyét, valamint természetesen együttműködni a 



többi kar és az ELTE HÖK sportosával, a BEAC-cal és a MEFS-sel. Úgy érzem, hogy az 

előző ciklusban az erre irányuló törekvéseim kifizetődőek voltak, így lelkesedésem 

töretlen annak irányában például, hogy a 100-150 fővel 2000-ben indult 5vös 5km 

futóverseny versenyzőszámát az eredeti indulószám 10-szeresére duzzasszuk. Persze 

ehhez kell mögém egy erős szervezői gárda – amihez kell egy jól működő sportcsoport 

is. 

 

Rendezvények 

XVIII. 5vös5 

 A 2015. tavaszi, XXVIII. 5vös 5km mintájára szeretném megrendezni az őszi, XIX. 

versenyt is, természetesen kijavítva a hibákat (eredményhirdetések részletekben és 

hamarabb, közben programok, eredmények hamarabb kitéve, jobb és hamarabb 

elkezdett internetes kommunikáció) és megtartva, ami jó (nagy és felkészült szervezői 

gárda, támogatók) illetve még mindig szeretném szorosabbra fűzni a szálakat az 

Újbudával, valamint továbbra is feltett szándékom, hogy szerezzünk még támogatókat a 

versenynek. Nem titkolt célom, hogy 1500 fősre duzzasszuk a mezőnyt, illetve továbbra 

is rajta vagyok, hogy habár az idei nem, de az őszi verseny kerüljön be az Olimpiai 

5próba naptárba. Azt szeretném, hogy annak ellenére, hogy az idei verseny szervezésből 

jórészt kimaradtak, akik idén jelentkeznek hozzám a sportcsoportba, azok teljes 

mellszélességgel álljanak a verseny és a közös cél – az 1500 fős mezőny – elérése mögé. 

És remélem lesz kérdésetek hozzám, ha más nem, legalább az idei választással 

kapcsolatban. 

 

Összegyetemi rendezvények 

 Tavalyi sportbiztosi munkám mintájára idén is szeretném kivenni a részem 

minden összegyetemi rendezvény szervezői munkájából, persze csak ami belefér a 

tanulás mellé. Gondolok itt az Éjszakai Sportnapra, a FittNight-ra, BN-re meg minden 

egyéb egyetemi sportprogramra, aminek a szervezésében az egész ELTE HÖK 

Sportbizottság részt vesz.  

 

Pályázatok 

Fontosnak tartom a rendszeres valamint az egyszeri sportpályázatok lekommunikálását 

a hallgatók felé, mivel sokan nem tudják, hogy pontosan mire és miért kaphatnak 

támogatást, pedig esetleg nagyon jó, sokakat megmozgató szakos sporteseményeket 

szerveznek, vagy az ELTE nevében kiváló eredményeket érnek el.  

 

Zárszó 

Fő cél a hallgatók felrázása, sportolásra, mozgásra ösztönzése. Ennek érdekében 

szeretnék dolgozni a sportcsoportommal és az EHÖK sportbizottságával együtt.  



A tisztség betöltésével járó feladatokat az előző ciklus alatt megtanultakból, illetve a 

sportmúltamból szerzett legjobb tudásom szerint szeretném betölteni úgy, hogy a 

fentebb leírtak megvalósulhassanak és az ELTE TTK sportéletét még nagyobbá, 

nagyszerűbbé és gördülékenyebben működővé tehessem.  

 

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! 

Budapest, 2015. május 11.  Székely Gellért Zsombor 

 

 


